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Distribution: 
Det samlede forretningsudvalg 
 
Forretningsudvalgets første møde blev holdt i Viby Idrætforenings lokaler, Skanderborgvej 224 i Viby J., på 
foranledning af Viby Idrætsforening. 
 
Der blev budt velkommen ved hovedformanden for Viby Idrætsforening, Erna Damgaard, som fortalte om 
grundlaget for mødet mellem Viby Idrætsforening og Viby Fællesråd, kan der f.eks. opnås en fælles holdning 
omkring fremtiden til idrætslivet og faciliteterne for idrætslivet i Viby mellem Viby Idrætsforening og Viby 
Fællesråd. 
 

• Hvad vil man med Viby Idrætsforening og idrætslivet i Viby, især pga. af Aarhus Kommunes ønske om 
fokus på Viby området som udviklingsområde? 

• Idrætsfaciliteterne skal indtænkes i området 

• Det er et generelt problem for alle idrætsforeninger i Aarhus med kvaliteten på foreningernes lokaler, 
bygninger m.m.  

• Kan de nuværende faciliteter moderniseres? 

• En hal 3 er et meget stort ønske 

• Kunne P-pladserne langs Skanderborgvej inddrages til brug for idrætsforeningen? 

• Er der andre steder i Viby, måske kunne området ved Engelundsvej bruges? 

• Idrætslivet skal indtænkes i helhedsplanen, måske som et tillæg, da det ikke er indtænkt på nuværende 
tidspunkt 

• Ønske om opgradering af omklædningsfaciliteter 

• Der skal fokus på de fremtidige ønsker i hovedforeningen til Viby idrætsforening 

• Interskolen er ved at samle penge ind til en ny hal 
 
 
Viby Idrætsforening er i mellemstørrelsen sammenlignet med andre idrætsforeninger i området, det skal dog her 
bemærkes at eksempelvis squash, bordtennis og badminton ikke med inde under Viby Idrætsforening. 
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Grundlæggende er Viby Idrætsforening og Viby Fællesråd enige om, at der skal fokus på idrætten i Viby 
sammen med alle de andre fokusområder, der allerede er gang i og ønsket i Viby J. 
 
Er stort problem er de manglende ressourcer, når meget, for ikke at sige alt, skal udføres på frivillig basis, bl.a. 
styring af de mange aktiviteter der foregår rundt om i andre haller og skoler m.m. 
 
Viby Fællesråd er meget dedikeret til et fremtidigt samarbejde med Viby Idrætsforening for markering af 
muligheder, tanker og ideer i Viby området.  
 
Herefter gik man over til det egentlige forretningsudvalgsmøde med nedenstående dagsorden. 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 

2. Referat fra sidste møde (30.11. 2021). Referatet er udsendt 

3. Repræsentantskabsmødet 24.02. (Sted/Dagsorden/Valg/Skr. beretning/Regnskab/ Annoncering/Traktement 

4. Optag af enkeltmedlemmer i Fællesrådet. 

5. Elektrificering af Århus H. - Status 

6. Facebook situationen – Hvor er vi henne? 

7. Tilbagemeldinger/Kommende møder og sager 

8. 2022 og Viby Fællesråd? 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 

Hpm bød velkommen til mødet. 
 
Punkt 1: Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt 
 
Punkt 2: Referat fra sidste møde, d. 2021.11.30 
 
Der er taget kontakt til diverse råd i Stavtrup vedr. støj, trafik, m.m. 
 
Ellers ingenting. 
 
Punkt 3: Repræsentantskabsmøde, 2022.02.24 
 
Repræsentantskabsmødet er planlagt til afholdelse d. 24. februar 2022, kl. 19.00. 
Ansøgning om brug af lokale er fremsendt til Fredenskirken ca. d. 10. januar 2022, hvis det ikke snarest kan 
afklares med Fredenskirken, er Viby Bibliotek forlods reserveret til d. 24. februar, kl. 19.00. 
 
Dagsorden til repræsentantskabsmødet skal afstemmes og konfirmeres. 
Er sket. 

hpm/mwh 
 
Regnskab. 
Afstemmes og afklares. 

nea/pa/hpm 
 

Beretning. 

Udføres som et fælles projekt 

 

Indledning – hpm 

Sager: 

Trafik, ramper og støj – mwh 



   Møde 1/2022 

Grøndalsvej/Jyllands Posten – nea 

Centerområde Rosenhøj - nea 

Bjørnholms Alle, anke – ah 

Kongelunden – ah 

Vælgermødet – hpm 

Kulturhus – hpm 

Viby StavtrupLIV - hpm 

 

Annoncering: 

Repræsentantskabsmødet – llg 

 

Traktement: 

Afventer, men kun øl og vand - nea 

Evt. en skærekage fra Parasollen – hpm 

 

Forretningsudvalget mødes en halv time før opstart på repræsentantskabsmødet, det vil sige d. 24. februar 

2022, kl. 18.30. 

Sted kommer senere. 

 

Punkt 4:  Optag af enkeltmedlemmer i Fællesrådet 

 
Der kommet to. 
 
Lars Knudsen, Ormslevvej 138, 8260 Viby J – Godkendt. 
Svend Åge Petersen, Edisonsvej 15, 8360 Viby J – Godkendt.  
 
Medlemslisten skal opdateres 
Er sket. 

mwh 
 
Punkt 5: Elektrificering af Aarhus H – Status 

 

Niels Erik har gennem Kongsvang Skovdal Grundejerforening været i gang med synspunkter omkring 

elektrificering af jernbanen og larmen derfra, som der er kommet en artikel ud af – bragt i Aarhus Stiftstidende d. 

8. januar 2022. 

 

Problematikken omkring støj ved elektrificering af jernbanen er fællesrådet opmærksom på. Fællesrådet 

sympatiserer med borgerne som klager over den sandsynlige fremtidige støj i forbindelse med nedramning af 

masterne til køreledningerne. 

Samtidig kan det ikke være meningen, at det kun er ved Transportministeriet, der kan klages. 

 

Kopi af artikel fra Stiftstidende om problematikken fremsendes til medlemmerne af forretningsudvalget. 

Er sket. 

mwh 

 

Fremtidig tovholder omkring projektet med elektrificering af jernbanen. 

nea 
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Punkt 6: Facebook situationen – Hvor er vi henne 
 
Afventer til næste møde. 

llg 
Punkt 7: Tilbagemeldinger/kommende møder og sager 
 
Møde d. 30.11.2021 omkring Aarhus Music Event som skal løbe af stablen i 2022. Viby Bibliotek skal afholde et 
event i september 2022. 
 
Der blev kort orienteret om andre sager. Med hjertet for Aarhus, Tryghedsnetværket, Kongelunden, bl.a. 
 
Kommende møder: 
 
Byvangs Alle 4, møde d. 18.01.2022, kl. 15.00 
Dem fra fællesrådet der kan, møder bare op. 
 
Med hjertet for Aarhus, møde også d. 18.01.2022 
Møde omkring kulturhus Viby, d. 25.01.2022 
Og d. 27.01.2022 omkring Musik Aarhus 
 
Ellers en generel orientering om mange emner der rører sig i Aarhus og vort lokalområde. 
 
Punkt 8: 2022 og Viby Fællesråd 
 
Et spændende år, der bliver mange projekter at tage stilling til, men fællesrådet er klar til at problemerne op. 
 
Punkt 9: Næste møde 
 
2022.02.21, kl. 16.30, Viby Bibliotek, Skanderborgvej 170, 8260 Viby J. 
 
Punkt 10: Eventuelt 
 
Fremtidige mails til sekretæren skal kun sendes på følgende mailadresse: 
mhytting@icloud.com 
 
Etablering af en sti ved Viby Station. 
Tages med som et punkt på næste møde med Teknisk Udvalg. 
Hvis det haster, kan der gås videre med problematikken som privatperson ellers i grundejerforeningsregi. 

aa 
 
Mødet hævet, ca. kl. 18.30 
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